
1

Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2008-01-16 hos Ewa Högberg

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Sven Jönsson Lennart Andersson
Emma Hartell Bo Persson
Thorsten Liljekvist Ewa Högberg
Hans Lindstedt Linda Slåttli
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet från
föregående möte. Detta godkändes.

5 Kassarapport: Thorsten hade sammanställt alla uppgifter till verksam-
hetsberättelsen för år 2007 inkl räkenskaper och statistik över våra dans-
kurser och dansträffar. Vi gick igenom detta. Dessutom redogjorde Thorsten
för resultatet av danskvällen den 11 januari på Jägersbo. Allt godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Fritidsnämnden hade skickat brev till Ewa med
information om bl a de nya bidragsreglerna.

Det hade kommit inbjudan till kultisdans i Tallparken i Vinslöv den
1 februari. Rose-Maries orkester ska stå för musiken.

Inbjudan från Fritidsnämnden hade kommit till Sven gällande aktiviteter
för ungdomssektionen under sportlovsveckan.

Projektet med Dans-i-Skola fortsätter i vår under veckorna 14 och 15.

Ungdomarna hade haft träningsdans på Älvkullen i söndags den 13 januari.

Hans hade en undran beträffande den försäkring som numera ingår i
avgiften för medlemskortet. Han undrade om de ungdomar som av ålders-
skäl inte betalar någon avgift ändå omfattas av försäkringen.  Sven klar-
gjorde att försäkringen gäller för ungdomarna oavsett om de inte behövt
betala för medlemskortet.

Valberedningen hade haft möte den 14 januari. Ewa hade närvarat.
Börje Persson har blivit tillfrågad om han vill vara ordförande vid års-
mötet 23 januari och han är villig att åta sig uppdraget.

Thorsten kommer att avgå som kassör i styrelsen. Sven har blivit tillfrågad
om han vill överta uppdraget som kassör och har tackat ja till detta.
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7 Övriga frågor: det fanns ingenting att ta upp.

8 Nästa möte: den 20 februari hos Hans

9 Avslutning: ordförande tackade de närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2008-02-20 hos Hans Lindstedt

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Hans Lindstedt Bo Persson
Lennart Andersson Emma Hartell
Linda Slåttli Kerstin Jönsson

3 Dagordningen:  godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Hans läste upp protokollet från den
16 januari, Kerstin läste upp protokollen från årsmötet den 23 januari
samt från konstituerande mötet också detta från 23 januari.  Samtliga
godkändes.

5 Kassarapport: Sven gav en redogörelse för resultatet från dansen
på Jägersbo den 15 februari. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: Thorsten hade skickat meddelande där han
tackade för presenterna i samband med sin avsägelse som kassör.

Det hade varit möte på Blå Kaféet i Lomma 5/2 och Ewa gick igenom en del
av de frågor som diskuterades. Bl a pratade man om Skåneringens eventuella
försvinnande. Mer om detta ska läggas fram på årsmötet den 21 mars och det
lutar åt att det kommer att försvinna. Hans och Ewa ska närvara vid mötet
som blir i Vallåkra.

Ny orkesterlista hade kommit till Ewa samt nya listor från Musikbokarna.
Priserna blir i stort sett desamma som tidigare.

7 Övriga frågor:
Instruktörsutbildningen har nu varit 3 gånger på Älvkullen och sista
tillfället är tänkt 2 mars. Sven berättade att det kommer att bli en extra
gång, den 16 mars. Det är okej att styrelsen står för denna kostnad också när
det gäller våra deltagare.

Vi diskuterade kort angående schottisloppet på Höörs marknad och
kom fram till att genomföra det även i år. Diskussion om vi ska dela ut
några priser till de som deltar. Eftersom det finns 25 ”klossar” över kan vi
använda dessa men vi får ta reda på priset för klisterlapparna.

Sven hade fått meddelande från Mattias på Jägersbo angående de
eventuella möjligheterna att arrangera maratondans här. Det blir
ingen mer sådan i Sätila.
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Mattias hade lämnat förslag på vad Jägersbo kan åta sig samt vad vår förening
får ställa upp med. Kontakt måste tas med Frosta-föreningen och diskussionen
fortsättes.

Frågan kom upp om vem som kan hjälpa till med vad när det gäller Thorstens
tidigare uppgifter.  Kerstin tar hand om annonseringen inför fredagsdanserna.

Avslutningen på vårens danskurs närmar sig och Bo tog upp om vi ska sälja
biljetter liksom förra terminen. Bestämdes att Bo och Hans åtar sig detta
då det fungerade bra sist. De som vill får gärna ta med en sak till lotteriet
och Lennart kommer att ordna blommor till Ingrid och Manfred.

8 Nästa möte: blir hos Lennart den 19 mars.

9 Avslutning: mötet avslutades och ordförande tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs
Gammaldansförening 2008-03-19 hos Lennart Andersson

1 Ordförande Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna.

2 Närvarande: Lennart Andersson Bo Persson
Hans Lindstedt Ewa Högberg
Sven Jönsson Ellinor Larsson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: denna godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Sven gav en redogörelse för ekonomin gällande vår-
terminen samt för danskvällen den 14 mars på Jägersbo. Godkändes.

Instruktörsutbildningen som pågått 4 gånger på Älvkullen är nu slut.
Det kommer att bli en uppföljning i höst.

Föreningen hade fått ett presentkort på 500 kr från Musikbokarna.

6 Rapporter och skrivelser: Det är nu klart med anmälningarna till
Hästvedalägret i maj och Sven talade om att 10 ungdomar och 4 ledare
från vår föreningen kommer att delta.

Det hade kommit brev från kommunen angående en informations- och
utbildningsträff om drogpolicyn. Mötet ska äga rum den 2 april.

Hans och Ewa kommer att åka till Skåneringens årsmöte den 21 mars i Vallåkra
och deltar därefter i vår kursavslutning.

Det hade varit möte med En Fyra Skåne. Då bestämdes bl a att föreningarna
ska arrangera dans vid Trollsjön den 17 augusti.

GRF:s årsmöte kommer att bli den 24 maj i Vinslöv.

Ewa tog upp angående garderoben på Jägersbo då det tydligen inte
fungerat tillfredsställande med passningen. Efter diskussion kom vi fram
till att den person som har vaktpasset i pausen ska  hjälpa till i garderoben
mellan kl 8 och 8.30 de gånger vår förening inte har sponsring.

7 Övriga frågor: Anmälningarna till kursavslutningen är klara och Bo redovisade
dessa. Vi diskuterade att inför kommande avslutningar får även de som
inte vill äta betala en viss avgift. (för musiken)
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Det blir träningsdans på Älvkullen och Sven hade bokat tider. Följande
gäller: Den 4 juni träningsdans inför uppvisning på Bergrenska Gården
på nationaldagen. Den 25 juli samt 6 augusti träningsdans inför Höörs
marknad.

Kursavslutningen: allt klart. Maten kommer att bestå av kassler och
potatissallad med bröd och smör och dryck. Styrelsen ska samlas
kl 17.00.

8 Nästa möte: bestämdes till 23 april hos Bo (ev. 22 april)

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2008-04-23 hos Bo Persson

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade alla välkomna

2 Närvarande: Sven Jönsson Bo Persson
Ewa Högberg Emma Hartell
Ellinor Larsson Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: Vi fick en genomgång av Sven angående föreningens nuvarande
ekonomiska situation av.  Sven redovisade också resultatet från dans-
kvällen på Jägersbo den 18 april. Allt godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: kommunen hade haft ett möte den 2 april angående
drogpolicyn och Sven var där.

Sven berättade att det kan bli ändrade regler för att få bidrag från
kommunen. Föreningarna kommer att få betala lokalhyra. Diskussion
angående detta och Sven föreslog att vi kan framföra till kommunen att
Älvkullen borde undantas från regeln att betala hyra. Förslag också att
föreningen kanske skulle övergå till Kulturnämnden i stället för Fritids-
nämnden. Det blir nytt möte den 8 maj och Sven ska närvara.

7 Övriga frågor: presentkortet på 500 kr som föreningen fick från Musik-
bokarna hade Skoog gjort avdrag för.

Föreningen hade fått en förfrågan om att vara med och dansa midsommar-
afton på Frostavallen. Efter diskussion beslutade vi att tacka nej till detta.

Diskussion angående föreningens ekonomi. Förslag kom upp bl a att styrelse-
medlemmar och respektive ska betala för medlemskorten själva. Det kan bli
aktuellt att vi ska betala full entréavgift på  Jägersbo.

8 Nästa möte: blir 21 maj hos Kerstin
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9 Avslutning: Ewa avslutade mötet och tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening den 4 juni 2008 på Älvkullen

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Lennart Andersson Bo Persson
Hans Lindstedt Emma Hartell
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Sven redogjorde för resultatet från danskvällen den
16 maj på Jägersbo samt gav en rapport över det finansiella läget i föreningen.
Vi har bl a tappat medlemmar och vi ska diskutera vidare vid nästa möte
vad som eventuellt kan göras åt detta.

6 Rapporter och skrivelser: GRF har haft årsmöte 24 maj och Emma
gav oss en rapport därifrån. Förslag hade lagts fram om att tidigarelägga
kongressen.  Det planeras ny instruktörsträff i augusti-september.
Medlemsavgiften ska vara oförändrad.
Ny ordförande är Bertil Lindberg.

Vi fick en kort redogörelse av Sven angående lägret i Hästveda.
Det var många deltagare och blev väldigt lyckat.

Emma hade varit på möte med brottarna angående marknaden den
9 augusti. Nytt möte kommer att hållas 25 juni och då ska Sven vara med.

Projektet dans-i-skolan har genomförts och inbringat 5000 kr till föreningen.

Det hade varit möte med fritidsnämnden den 8 maj.

Förslag lades fram om att eventuellt sälja lotter på våra kurskvällar.
Detta får vi diskuterade vidare vid nästa möte.

7 Övriga frågor: ingenting fanns att avhandla

8 Nästa möte: blir den 6 augusti som halvårsmöte på Älvkullen
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9 Avslutning: Mötet avslutades och Ewa Högberg tackade de närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid halvårs styrelsemöte med Höörs
Gammaldansförening 2008-08-06 på Älvkullen

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Hans Lindstedt Ewa Högberg
Sven Jönsson Bo Persson
Lennart Andersson Emma Hartell
Ellinor Larsson Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet och detta
godkändes.

5 Kassarapport:  Vi fick en sammanställning av Sven gällande föreningens
verksamhet och ekonomi för vårterminen 2008. Redovisningen inkluderade 
danskursen samt vaktkassan. Allt godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: den planerade diskussionen om medlems-
bortfallet och förslaget att sälja lotter på danskursen får skjutas upp
till nästa möte igen.

7 Övriga frågor: Ewa tog upp om instruktskursen som blir den 14 september

Vi diskuterade förberedelserna inför marknaden. Vaktpassen i lotteri-
ståndet gjordes upp för både lördagen och söndagen.

Sven informerade om att datum inför det kommande årsmötet 2009 blir
den 14 januari hos Ewa. Årsmötet kommer att hållas den 18 januari.
Vidare blev det bestämt att danskursen vårterminen 2009 blir från
den 25 januari till och med 5 april med avslutning långfredagen den
10 april. Kursavgiften blir 280 kronor.

8 Nästa möte: detta blir den 17 september hos Ellinor

9 Avslutning: Mötet avslutades och Ewa Högberg tackade de
närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2008-09-17 hos Ellinor Larsson

1 Ordförande Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.

2 Närvarande: Hans Lindstedt Ewa Högberg
Bo Persson Sven Jönsson
Ellinor Larsson Emma Hartell
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport: Sven redovisade en balansarapport för perioden 080101 -
080914. Vi fick också redovisning för danskvällen på Jägersbo den
12 september. Allt godkändes

Föreningen har fått 2000 kr från brottarna i samband med marknaden.

Dansen som arrangerades av En Fyra Skåne vid Trollsjön inbringade 520 kr
(minus 70 kr).

6 Rapporter och skrivelser: Kommunen har ännu inte lämnat någon
information gällande lokalhyror för nästa år. Vi har heller inte fått besked
från Mattias angående danserna på Jägersbo. Kontakt med Mattias måste
tas omgående.

Föreningen får komma fram till en överenskommelse med Manfred
angående hans arvode fr o m nästa år.

Mötet beslutade att ungdomar under 20 år ska betala halv avgift på
våra kurser.

Föreningen hade fått inbjudan till kultisdans i Vinslöv den 26 september.

 Det blir ingen planering får någon 12-timmarsdans nästa år.

Höstträff är planerad till den 5 oktober på Älvkullen i Höör.
Frågor som kommer att tas upp är bl a:
- Diskussion om olika modeller för att marknadsföra gammaldansen
- Danskursernas innehåll
- Arkiveringsfrågor, medlemskorten
- Ang ”dragspelet” kan man föreslå att detta läggs ut på hemsidan

Vad gäller det tidigare förslaget att sälja lotter på kurskvällarna bestämdes
att åter ta upp detta till diskussion nästa termin.

Sven talade om att föreningen f n har 125 medlemmar.
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Forts:
Den 4 oktober är det Torg-dagen i Höör med anledning av att järnvägen
firar 150 år.

Det hade kommit förfrågan från Fritidsnämnden om föreningen vill ha med
någon aktivitet under höstlovet.

Det kommer att bli en familjedansträff i Vinslöv i oktober. Man ska då dansa
2 gamla och 1 modern. Datum för träffen kommer.

7 Övriga frågor: Angående skyltsöndagen som är 30 november:
Diskussion om aktiviteter för ungdomarna. Vi har tillgång till bankens lokal.
Manfred ska tillfrågas om han vill spela.

Det är dags att börja leta sponsorer för nästa år.

Ewa talade om att det blir möte med En Fyra Skåne på måndag 22 september.

Jaxons orkester har meddelat att de tänker lägga av med gammaldans.
De kommer i stället att fortsätta som en trio som spelar gammalt.

Vi ska undersöka möjligheten att arrangera någon sommardans nästa år,
förslagsvis på Jägersbo.

Lennart hade skickat tackkort.

8 Nästa möte:  blir den 15 oktober hos Sven

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet och tackade de närvarande

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2008-10-15 hos Sven Jönsson

1 Ordförande  Ewa Högberg öppnade mötet och hälsade oss välkomna

2 Närvarande: Sven Jönsson Ewa Högberg
Lennart Andersson Bo Persson
Hans Lindstedt Emma Hartell
Linda Slåttli Ellinor Larsson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll:  Kerstin läste upp protokollet och detta
godkändes.

5 Kassarapport: Vi fick en redovisning av Sven gällande resultatet från
danskvällen den 10 oktober på  Jägersbo samt en uppdaterad balansrapport.
Godkändes.

Vi diskuterade arvodet till Manfred inför nästa år. Förslag kom upp om att
engagera Manfred endast varannan kurskväll.

De nya medlemskorten för år 2009 hade kommit och Sven berättade att
han köpt 150  stycken.

De nya kontrakten för orkestrarna skickas nästa år till Hörbyföreningen.
De ska också ta hand om annonseringen för danserna på Jägersbo enligt
tidigare överenskommelse.

Nya sponsorer för år 2009 blir Garden Party och Hårstudio 7.

6 Rapporter och skrivelser: det hade varit möte med En Fyra Skåne och
Ewa redogjorde från detta. Man bestämde bl a att anordna ny Trollsjödans
den 16 augusti nästa år. Nytt möte planerades till den 9 mars 2009 i
Vallåkra.

Protokoll från höstmötet på Älvkullen den 5 oktober hade kommit.
De nya medlemskorten får börja säljas fr o m den 15 november.
Man hade diskuterat olika metoder för marknadsföring.

Nytt instruktörsmöte kommer att hållas på söndag den 19 oktober
på Älvkullen.

Föreningen hade fått information om att 12 timmars dans kommer att
arrangeras nästa år i Lyngnevi festplats den 12 – 14 juni.
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Vi diskuterade förberedelser  runt skyltsöndagen den 30 november. Bl a kom vi
fram till att enbart använda musikmaskin. Det blir uppvisning av ungdoms-
sektionen.

7 Övriga frågor: ingenting fanns att behandla

8 Nästa möte: detta blir den 19 november hos Emma Hartell

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet och tackade alla närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening 2008-11-19 hos Emma Hartell

1 Ordförande  Ewa Högberg hälsade oss välkomna och öppnade mötet.

2 Närvarande: Emma Hartell Hans Lindstedt
Ewa Högberg Lennart Andersson
Sven Jönsson Ellinor Larsson
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: protokollet lästes upp av Kerstin och
godkändes.

5 Kassarapport:  Sven gav oss en redogörelse över resultatet från dansen
på Jägersbo den 14 november. Dessutom balansrapport. Allt godkändes.

Diskussion om vi ska höja entréavgiften till Jägersbo fr o m januari -09.
Hörby-Frosta föreningen anser att en höjning till 140 kr är motiverad. Styrelsen
beslutade att avgiften ska höjas till 140 kr.

Vi diskuterade även möjligheten att styrelsemedlemmarna med respektive ska
betala full entréavgift.  Styrelsemedlemmarna var positiva till förslaget men
diskussionen får fortsättas.

Medlemskorten:  styrelsen ansåg att föreningen inte längre ska dela ut gratis
medlemskort. Vi bestämde att styrelsemedlemmar får betala förbundsavgiften
medan övriga får betala fullt pris. Undantag ska göras för 2 hedersmedlemmar,
nämligen Börje Persson och Thorsten Liljekvist.

6 Rapporter och skrivelser: Emma berättade att det blir ungdomssektions-
möte den 6 december.

Det hade kommit inbjudan från kommunen om föreningsmöte den
2 december, meddelade Sven.

Sven hade varit på möte gällande drogpolicyn.

7 Övriga frågor: vi gick igenom arrengemangen kring kursavslutningen
den 23 november. Det kommer att serveras kassler på potatis- och grön-
saksbädd samt sallad och bröd och en kaka till kaffet. Ingrid ska göra upp
dansprogrammet. Lennart ordnar blommor till Ingrid och Manfred.
Styrelsen ska träffas ca kl 17.00.
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Forts: Sven talade om att CD-spelaren har lämnats till reparation. Styrelsen
bestämde att vi får köpa en ny om det skulle visa sig att en reparation
blir för dyr.

Vi diskuterade förberedelserna inför skyltsöndagen den 30 november.
Vi önskar få tillgång till banklokalen vid 12-13 –tiden.

8 Nästa möte:  bir hos Linda den 10 december

9 Avslutning: Ewa Högberg tackade alla närvarande och avslutade mötet.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande
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Protokoll fört vid styrelsemöte med Höörs Gammaldans-
förening den 10 december hos Ewa Högberg

1 Mötet öppnades av ordförande Ewa Högberg som hälsade oss välkomna.

2 Närvarande: Lennart Andersson Ewa Högberg
Bo Persson Sven Jönsson
Ellinor Larsson Emma Hartell
Kerstin Jönsson

3 Dagordningen: godkändes

4 Föregående mötes protokoll: Kerstin läste upp protokollet vilket
godkändes.

5 Kassarapport: Vi fick en redogörelse av Sven från resultatet av dansen
på Jägersbo den 5 december samt en preliminär balansrapport. Godkändes.

6 Rapporter och skrivelser: angående entréavgiften till Jägersbo:
vi har nu kommit överens med Frosta-föreningen och bestämt att
avgiften ska höjas till 140 kr fr o m januari 2009.

Emma hade varit på möte med ungdomssektionen den 6 december och
gav oss en rapport från detta.
Det bestämdes att föreningen kommer att sponsra en del av kostnaderna
beträffande Hästvedalägret nästa år.

Vi diskuterade resultatet från skyltsöndagen. Det blev både positiva och
mindre positiva synpunkter. Ny diskussion får tas längre fram i fall vi ska
upprepa arrangemanget nästa år.

Sven meddelade att CD-spelaren inte lönade sig att reparera. Han har
erbjudit sig att sälja sin CD-spelare till föreningen för 200 kr.

7 Övriga frågor: vi kom in på årets verksamhetsberättelse. Vi beslutade
att Ewa och Sven ska sätta ihop dagordning och redogörelse inför
årsmötet den 18 januari.

Diskussion om vi ska ha lotteri på danskurserna och vilken typ av lotter
som kan komma i fråga. Vi ska prova med s k luck-lotter. Bo Persson
kommer att kolla om de kan köpas direkt i butik.
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8 Nästa möte: detta blir den 14 januari 2009 hos Kerstin Jönsson

9 Avslutning: Ewa Högberg avslutade mötet och tackade de
närvarande.

Vid protokollet:

……………………………………………. ………………………………………….
Kerstin Jönsson, sekreterare Ewa Högberg, ordförande


